



稅務局 印花稅署
香港灣仔告士打道5號 稅務大樓3樓

網址 Web Site: www.ird.gov.hk
電郵 E-mail: taxsdo@ird.gov.hk

INLAND REVENUE DEPARTMENT, STAMP OFFICE

3/F, Revenue Tower, 5 Gloucester Road,
Wan Chai, Hong Kong.

電話號碼 Tel. No.: 2594 3165
傳真號碼 Fax No.: 2519 6740

致： 印花稅署署長
To: The Collector of Stamp Revenue

借出人有關簽立證券借用及借出協議通知書
Notification of Execution of Stock Borrowing and Lending Agreement by Lender

謹此通知，我/我們*已訂立香港法例第117章《印花稅條例》所定義的證券借用及借出協議，並作為該協議的借出人，有關詳情如下 -

This is to advise you that I/we have entered into a Stock Borrowing and Lending Agreement, as defined in the Stamp Duty Ordinance, Cap. 117, as the lender/a lender therein, the details of which are as follows -

借出人名稱 Name of Lender:	
香港身分證/護照/商業登記證號碼(如有的話) HK Identity Card/Passport/Business Registration No.(if any):	
地址 Address:	
成立地點 Place of incorporation:	
成立日期 Date of incorporation:	

借用人/首名借用人名稱 Name of Borrower:	
香港身分證/護照/商業登記證號碼(如有的話) HK Identity Card/Passport/Business Registration No.(if any):	
地址 Address:	
成立地點 Place of incorporation:	
成立日期 Date of incorporation:	

協議簽立日期 Date of execution of Agreement:	
--	--

借出人名稱 Lender's Name : _____ 簽署 Signature : _____
電話號碼 Telephone No. : _____ 日期 Date : _____

個人資料收集聲明 Personal Information Collection Statement

你提供的資料將用於稅務用途。本局亦可能會把部分資料交給法例授權接收的其他人士。除了《個人資料(私隱)條例》規定的豁免範圍之外，你有權要求查閱及改正你的個人資料。有關要求應向印花稅署總監提出。

The Department will use the information provided by you for tax purposes and may give some of the information to other parties authorized by law to receive it. Except where there is an exemption provided under the Personal Data (Privacy) Ordinance, you have the right to request access to or correction of your personal data. Such request should be addressed to the Superintendent of Stamp Office.

(由印花稅署填寫 To be completed by Stamp Office)

印花稅署署長現收到上述通知。 The Collector of Stamp Revenue hereby acknowledges receipt of the above Notification.

來函請敘明本署檔案號碼：

For future correspondence
please quote our reference number :

SB-